
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Rada Miejska w Piasecznie 

Radni 

Protokół 3/2024 

Sesja w dniu 22 maja 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno 

Obrady rozpoczęto 22 maja 2024 r.  o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10.17 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych 

Obecni: 

1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
6. Jan Kurzępa 
7. Artur Maicki 
8. Adam Marciniak 
9. Anna Marecka 
10. Michał Mierzwa 
11. Wojciech Mika 
12. Piotr Obłoza 
13. Wojciech Ołdakowski 
14. Joanna Otręba 
15. Michał Rosa 
16. Edyta Stolarska 
17. Olga Śmietanowska 
18. Ewa Urbańska 
19. Magdalena Woźniak 
20. Ewelina Wójcik 
21. Katarzyna Wypych 

 
1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych otworzyła III sesję. Radni potwierdzili swoją 
obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o 
wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:  

1)Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze dla działki 
o nr ewid. 243/8 
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2)Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 9.205.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 9.207.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
4)Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1575/LXXXIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 kwietnia 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław (pkt.  6.10) 
 
Burmistrz wyjaśnił, że 2 uchwały dodatkowe w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwały Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
dotyczą dzikich zwierząt. Burmistrz poinformował, że czekamy na  rozprawę w Wojewódzkim 
Sądzie Administracyjnym, do tego czasu przyjęta jest strategia, że finansujemy działania z 
bieżących pieniędzy Straży Miejskiej i dotyczą one tylko zwierząt które mogą stanowić 
zagrożenie dla mieszkańca.  

 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1)Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków Urocze dla działki 
o nr ewid. 243/8 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Henryków 
Urocze dla działki o nr ewid. 243/8 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne ZA (12) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Adam Marciniak, Anna 
Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (8) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.12 

2)Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 9.205.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 9.205.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 
kwietnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
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Wyniki imienne ZA (13) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (8) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.16 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 9.207.2024 Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę Nr 9.207.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 
kwietnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne ZA (13) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (8) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.17 
 
4)Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
1575/LXXXIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 kwietnia 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław (pkt.  6.10) 
Głosowano w sprawie zdjęcia projektu uchwały z pkt.  6.10 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne ZA (13) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (8) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Projekt uchwały został zdjęty 
 
2. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
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Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji  Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne ZA (12) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (8) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, w 
którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 

 

• Bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z 
realizowanymi inwestycjami. 

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy i współpraca z wydziałami urzędu. 

• W dniu 7 kwietnia 2024 roku odbyły się wybory samorządowe. 

• Obecnie na terenie gminy Piaseczno realizowane są liczne inwestycje drogowe: ul 
Sienkiewicza, ul. Kuropatwy, ul. Ptaków Leśnych, trwa przebudowa skrzyżowania ulic 
Redutowej i Stołecznej. Prowadzony jest remont drogi wojewódzkiej 721, łączącej Piaseczno 
z Konstancinem-Jeziorną oraz budowane jest rondo w Gołkowie. 

• Trwają procedury przetargowe na budowę basenu przy Chyliczkowskiej i szkoły w Julianowie. 

• Gminna spółka PCU dzięki inwestycji w kogeneracje produkuje prąd. Spółka pracuje nad tym, 
aby taryfa ciepła była niższa niż maksymalna cena określona przez ustawodawcę. 

• W kwietniu obchodziliśmy Miesiąc Pamięci Narodowej, przedstawiciele władz 
samorządowych Miasta i Gminy Piaseczno złożyli Hołd Pamięci przy Pomniku Katyńskim. 

• Rozpoczął się VI Festiwal im. Witolda Maliszewskiego - spotkania z muzyka poważną. 

• Od 2 maja do 5 maja, podczas tegorocznej majówki, na skwerze Kisiela w Piasecznie odbył 
się coroczny zlot food trucków. 

• 3 Maja odbyły się uroczystości związane z obchodami 233 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 
3 Maja z tej okazji odbyły się różnorodne wydarzenia miedzy innymi bieg -  24 Piaseczyńska 
Mila Konstytucyjna. 

• 18 maja odbyła się Noc Muzeów w Piasecznie, która została połączona z obchodami Roku 
Cecylii Plater-Zyberkówny.  

• 19 maja odbyły  się oficjalne uroczystości związane z obchodami święta Straży Pożarnej.  

• 21 maja ogłoszone zostały oficjalne wyniki konkursu na opracowanie koncepcji 
architektonicznej zespołu budynków na potrzeby Centrum Kultury oraz Urzędu Miasta. 

• 21 maja odbyło się spotkanie samorządowców z terenu powiatu piaseczyńskiego, podczas 
którego prowadzone były rozmowy z przedstawicielami m.st. Warszawy o przygotowaniach 
ustawy metropolitalnej dla stolicy. 

https://piaseczno.eu/category/rok-cecylii-plater-zyberkowny/
https://piaseczno.eu/category/rok-cecylii-plater-zyberkowny/
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fm.st%2F&h=AT26fZIXNTkSQJbLWJT0FNjCyxCg6cCk2LH7kU0IZ0yFqV6tMBcBNQOWSPXJwwcCe3kuXQ7sqeuaiUji2Y9S15guIa1Pnhd5CZmZtl4X6jy3XRJWVzN5cO_JVhdbslOfWNSJX-oahD0uCUKfBoKx&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT39TKA7gSBnC8H2WdfDHV0B6Ll3tS0kKkU2t9yMSanXVKMugiL_749wYkcu_Qyf2iZvbFamfumdS59EQF52JEv14B0JCj3NrYXCoukYsSesRwsbPmL_0TBrFUk5S8pWv1A015DaWGKsN075ES73N7ZoqCwC1-ZNZmIJVf9bWhfH-bFAjzPSk-a7MBrhLk25nb_OK2iekXUxjtjIwxGkRNzgyFxONAYuRNAkOw
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• Gmina Piaseczno uzyskała tytuł Lidera Edukacji, pod uwagę były brane dane dotyczące 
wyników egzaminów ósmoklasisty oraz wydatków przeznaczanych przez samorząd na 
edukację. 

Głos zabrała Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, która dedykowała nagrodę młodzieży, 
nauczycielom, dyrektorom oraz współpracownikom podkreśliła, że jest ona dla całego 
środowiska oświatowego. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

• 12.05 - Piknik z okazji Międzynarodowego Dnia Rodziny organizowany przez Miejsko-
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

• 15.05 – Pieczenie ciasteczek wg receptur Cecylii Plater Zyberkówny Przystań pod Klonami 

• 17.05 – uroczysta prezentacja wystawy „Piaseczno – od źródeł do współczesności” w 
Muzeum Piaseczna , z  Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą oraz radnymi: Maciejem 
Dłużniewskim, Izabellą Górzyńską, Dorotą Kłos, Katarzyną Krzyszkowską – Sut, Adamem 
Marciniakiem, Michałem Rosą) 

• udział w konferencji sprawozdawczo-wyborczej Związku Nauczycielstwa Polskiego 

• 18.05 – uroczyste wręczenie sztandaru drużynie Anioły Floriana z Wiceprzewodniczącym 
Piotrem Obłozą oraz radnymi: Izabellą Górzyńską, Eweliną Wójcik 

• udział w Piaseczyńskiej Nocy Muzeów z radną Izabellą Górzyńską 

• 19.05 – Powiatowy Dzień Strażaka (z Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą oraz radnymi: 
Izabellą Górzyńską ,Wojciechem Ołdakowskim)  

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
współpraca z Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, kontakt z mieszkańcami. 

• Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza reprezentował Radę Miejską w dniu 11.05 na XII 
Piaseczno Open – turnieju kickboxingu wraz z radną Eweliną Wójcik. 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 
kierownictwa Gminy. 
 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

• Anna Krawczyk Sołtys Łbisk zwróciła się do radnych z prośbą o poparcie inicjatywy 
dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 
realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Poinformowała, że wniosek w 
tej sprawie złożyła do Burmistrza i obecnie czeka na jego rozpatrzenie. 

• Katarzyna Krzyszkowska-Sut Sołtys Józefosławia, zwróciła się z pytaniem czy nie powinien 
zostać wprowadzony zakaz podlewania w godzinach wieczornych ze względu na bardzo 
niskie ciśnienie wody w kranach.  

• Ewa Urbańska Sołtys Złotokłosu zaprosiła do wzięcia udziału w obchodach 100-lecia 
Złotokłosu. 

Głos zabrał Burmistrz Daniel Putkiewicz, który odniósł się do wypowiedzi sołtysek. Podkreślił, że 
każda inicjatywa jest cenna, stąd Gmina stara się wyjść naprzeciw pomysłom mieszkańców  
udostępniając narzędzia do ich realizacji. Burmistrz poinformował, że jeśli sytuacja nie ulegnie 
poprawie Gmina Piaseczno wprowadzi formalne ograniczenie używania wody z sieci do 
podlewania w określonych przedziałach czasowych. 

6. Bieżące uchwały 

https://www.facebook.com/GminaPiaseczno?__cft__%5b0%5d=AZWLy4-da6NdXhVpMZpkjtfDkkfKdoXkcQj86QigoAn5hiVleCsMOeJUjH74Y-RM4hamQm7ntL72ZQdKPVeiXgiuItEmEsY4SYMY28Hf5pQr1r9xQttqWmlUl6RW6zZ4bw8QjxOSOjLX5zqEgVdqnOlce0XeafGoBaOU_2aayvHc5HdieDZSqdnrPSflrTuirnGn_jtM227HoYPSyIhXutIz&__tn__=-%5dK-R


 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki wynikające z 
dostosowania jej do uchwały budżetowej. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały z poz. 6.1 z oraz projektu uchwały 6.2 
Olga Śmietanowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji dla 
projektu uchwały.  
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały z poz. 6.1 z oraz projektu uchwały 6.2 
Adam Marciniak w zastępstwie,  Przewodniczącego Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz.6.1 do 6.3, 6.6 do 6.9 oraz 6.13, 6.16 i 6.17 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2024-2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (15) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (5)  Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 

grudnia 2023 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza 
do projektu uchwały. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 22.05.2024 r. 

        

Dochody       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6290 MT 1 865 896,00 zł  

Zwiększa się dochody o 
kwotę 1 865 896 zł w 
rozdziale 60016 na 
środkach na 
dofinansowanie własnych 
inwestycji gmin, powiatów 
(związków gmin, 
związków powiatowo-
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gminnych, związków 
powiatów), samorządów 
województw, pozyskanych 
z innych źródeł zgodnie 
z art. 16 Ustawy z dnia 
21 marca 1985 r. 
o drogach publicznych.  

2 756 75618 0270 KB 520 000,00 zł  

Zwiększa się dochody w 
związku z szacowanym 
wpływem środków z tytułu 
udziałów w opłacie od 
napojów alkoholowych w 
opakowaniach 
jednostkowych o ilości 
nominalnej napoju 
nieprzekraczającej 300 ml 
z przeznaczeniem na 
wynagrodzenia 
bezosobowe, zakup 
materiałów i wyposażenia 
oraz zakup usług 
pozostałych w związku z 
przeciwdziałaniem 
negatywnym skutkom 
spożycia alkoholu. 

Razem: 2 385 896,00 zł 0,00 zł 
 

        
        

Wydatki bieżące       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 851 85153 4280 SPS 30 000,00 zł  

Przesuwa się wydatki w 
ramach działu 851 z 
zakupu usług pozostałych 
na zakup usług 
zdrowotnych. 

2 851 85153 4300 SPS  30 000,00 zł 

3 851 85154 4280 SPS 100 000,00 zł  

4 851 85154 4300 SPS  100 000,00 zł 

5 851 85195 4170 SPS 350 000,00 zł  
Zwiększa się wydatki o 
kwotę 520 000 zł w 
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6 851 85195 4210 SPS 20 000,00 zł  
związku z szacowanym 
wpływem środków z tytułu 
udziałów w opłacie od 
napojów alkoholowych w 
opakowaniach 
jednostkowych o ilości 
nominalnej napoju 
nieprzekraczającej 300 ml 
z przeznaczeniem na 
wynagrodzenia 
bezosobowe, zakup 
materiałów i wyposażenia 
oraz zakup usług 
pozostałych w związku z 
przeciwdziałaniem 
negatywnym skutkom 
spożycia alkoholu. 

7 851 85195 4300 SPS 150 000,00 zł  

8 600 60019 4210 IT  4 600,00 zł 
Zmniejsza się wydatki w 
rozdziałach 60019, 70005, 
75023 o kwotę 138 000 zł 
na wydatkach osobowych 
niezaliczonych do 
wynagrodzeń, zakupie 
materiałów i wyposażenia, 
zakupie usług 
remontowych oraz 
zakupie usług pozostałych 
jednocześnie zwiększając 
wydatki w rozdziel 60019 
na utworzenie nowego 
zadania inwestycyjnego: 
"Zakup systemu 
automatycznej kontroli 
opłat w SPP", w celu 
automatyzacji weryfikacji  
wnoszenia opłat za postój 
w Strefie Płatnego 
Parkowania. 

9 600 60019 4270 IT  10 500,00 zł 

10 600 60019 4300 IT  36 900,00 zł 

11 700 70005 4300 IT  76 000,00 zł 

12 750 75023 3020 IT  10 000,00 zł 

13 900 90095 4300 IT 96 500,00 zł  

Zwiększa sie wydatki o 
kwotę 96 500 zł w 
rozdziale 90095 na 
zakupie usług pozostałych 
w celu rozstrzygnięcia 
procedury przetargowej 
dotyczącej koszenia i 
czyszczenia przydrożnych 
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rowów, cieków 
podstawowych i 
przepustów. 

14 700 70007 4270 PM  40 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki z 
zakupu usług 
remontowych na 
utworzenie nowego 
zadania inwestycyjnego: 
„Budowa przyłącza 
wodociągowego do 
budynków mieszkalnych 
przy ul. Chyliczkowskiej 
20C i Chyliczkowskiej 20F 
w Piasecznie". Celem 
zadania jest wykonanie 
nowego przyłącza 
wodociągowego. 

15 750 75023 4300 IT  840,00 zł Przesuwa się wydatki z 
zakupu usług pozostałych 
na różne opłaty i składki w 
celu realizacji 
przedsięwzięcia 
"Wynajem i eksploatacja 
samochodów 
służbowych". 

16 750 75023 4430 IT 840,00 zł  

Razem: 747 340,00 zł 308 840,00 zł 
 

       
 

Wydatki majątkowe       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60019 6060 IT 138 000,00 zł  

ZADANIE: Zakup 
systemu automatycznej 
kontroli opłat w SPP                                                                                   
UZASADNIENIE: 
Utworzenie nowego 
zadania inwestycyjnego: 
"Zakup systemu 
automatycznej kontroli 
opłat w SPP", w celu 
automatyzacji weryfikacji 
wnoszenia opłat za postój 
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w Strefie Płatnego 
Parkowania. 

2 700 70007 6050 PM 40 000,00 zł  

ZADANIE: Budowa 
przyłącza 
wodociągowego do 
budynków mieszkalnych  
przy ul.Chyliczkowskiej 
20C i Chyliczkowskiej 
20F w Piasecznie                                                                                    
UZASADNIENIE: 
Wprowadza się nowe 
zadanie inwestycyjne: 
Budowa przyłącza 
wodociągowego do 
budynków mieszkalnych  
przy ul.Chyliczkowskiej 
20C i Chyliczkowskiej 20F 
w Piasecznie. Celem 
zadania jest wykonanie 
nowego przyłącza 
wodociągowego. 

3 600 60016 6050 IDR  634 105,00 zł 

ZADANIE: Ulica 
Żeromskiego, Mazurska 
i 1 KDL wraz z 
rozbudową skrzyżowań 
z drogami powiatowymi 
nr 2866W i 2814W                                                                                  
UZASADNIENIE: 
Zmniejsza się plan 
budżetu roku 2024 na 
przedmiotowym zadaniu o 
kwotę 634 105 zł 
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4 600 60016 6050 IDR 2 500 000,00 zł  

ZADANIE: Budowa drogi 
2KDD w Piasecznie                                                                                   
UZASADNIENIE: Na ww 
zadanie w roku 2024 
przeznaczono kwotę 1 
500 000 zł. W chwili 
obecnej, w wyniku 
przeprowadzonego 
postępowania 
przetargowego najniższa 
oferta znacznie 
przewyższa środki 
finansowe zabezpieczone 
na to zadanie.  Płatności 
za to zadanie przypadać 
będą na rok 2024 oraz 
2025. W związku z 
powyższym, w celu 
wyłonienia Wykonawcy 
robót budowlanych i 
podpisania umowy na 
realizację tego 
przedsięwzięcia 
konieczne jest 
zwiększenie środków na 
tym zadaniu o kwotę 5 
305 590 zł, w tym w roku 
2024 o  kwotę  2 500 000 
zł oraz w roku 2025 o 
kwotę 2 805 590 zł. 

 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne 
ZA (15) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Olga Śmietanowska 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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3) W sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę do §4 gdzie 
wyrażenie ”Uchyla się Uchwałę„ zostaje zastąpione „Traci moc Uchwała”. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały 
Głosowano w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w 
sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku inwestycji 
budowlanych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały.  
Przypomniał, że wszystkie pisma o charakterze skarg zawierają zarzuty na bezczynności 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno i dotyczą inwestycji z lat dziewięćdziesiątych na ulicach 
Frezji i Tulipanów w Piasecznie. Każde pismo składane przez Panią T.B. w kwestiach 
związanych z realizacją inwestycji przy ul. Frezji i Tulipanów zawierało zarzuty, które były 
rozstrzygane w przeszłości prawomocnymi decyzjami administracyjnymi i wyrokami sądów, w 
tym Wojewódzkiego i Naczelnego Sądu Administracyjnego oraz wieloma uchwałami Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
Izabella Górzyńska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektu uchwały 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.5-6.9  oraz 6.12, 6.14 i 6.15 
Głosowano w sprawie ponownych skarg T.B. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno w sprawie przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków wodnych w wyniku 
inwestycji budowlanych w rejonie ul. Tulipanów i ul. Frezji 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (15) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
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NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości położonej w 
Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oznaczonej jako działka o nr ew. 58/2 obręb 20 stanowiącej 
własność Gminy Piaseczno 
Sekretarz Gminy Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały, jednocześnie zgłosił 
autopoprawkę w podstawie prawnej na – t.j. Dz.U. 2024 r. poz. 609. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części nieruchomości położonej w 
Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oznaczonej jako działka o nr ew. 58/2 obręb 20 stanowiącej 
własność Gminy Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości – dz. ew. 99/5, położonej w Runowie 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.6 i 6.13 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.6 do  6.9 oraz 6.11, 6.12 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości – dz. ew. 99/5, położonej w Runowie 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 3/2 
oraz  
części działki nr 2, obr. 25 m. Piaseczno, położonych przy ul. Zielonej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 3/2 oraz części działki nr 2, obr. 25 m. Piaseczno, położonych przy ul. Zielonej 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym gruntu położonego w 
rejonie ul. Markowskiego i ul. Żeglińskiego w Piasecznie 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym gruntu 
położonego w rejonie ul. Markowskiego i ul. Żeglińskiego w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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9) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. nr 30, obr. 54, m. Piaseczno, położonej przy ul. Mickiewicza 17 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. nr 30, obr. 54, m. Piaseczno, położonej przy ul. Mickiewicza 17 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie zmiany uchwały nr 1575/LXXXIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
kwietnia 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław - (punkt zdjęto z porządku obrad) 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 

11) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Wólka Kozodawska 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Wólka Kozodawska 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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12) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Henryków Urocze dla działki o nr ewid. 243/8 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Henryków Urocze dla działki o nr ewid. 243/8 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13)W sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - prace 
renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej oraz odtworzenie zewnętrznych odrzwi i 
drzwi Kościoła św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 
uchwały. 
Głosowano w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji 
celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - prace 
renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej oraz odtworzenie zewnętrznych odrzwi i 
drzwi Kościoła św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Finansów i Inwestycji 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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14) W sprawie zmiany uchwały nr 447/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 
2020 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno (Dz.Urz.Woj.Maz. z dn. 30.01.2020 r. poz. 1395) 
zmienionej uchwałą nr 496/XXII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 marca 2020 r. w 
sprawie zmiany uchwały nr 447/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 2020 r. 
w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno (Dz.Urz.Woj.Maz. z dn. 24.03.2020 r. poz. 3912) 
Ewa Witkowska, naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 447/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 
stycznia 2020 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno (Dz.Urz.Woj.Maz. z dn. 30.01.2020 r. poz. 
1395) zmienionej uchwałą nr 496/XXII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 marca 2020 
r. w sprawie zmiany uchwały nr 447/XIX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 stycznia 
2020 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno (Dz.Urz.Woj.Maz. z dn. 24.03.2020 r. poz. 3912) 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (15) Maciej Dłużniewski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

15)W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2025 
Łukasz Wyleziński Dyrektor Biura Promocji i Kultury zreferował projekt uchwały. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Głosowano w sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w 
sprawie Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na 
rok 2025 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 
9.205.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie 
W sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 
9.205.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17)W sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 
9.207.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
Głosowano w sprawie skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 9.207.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 kwietnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Łukasz Kamiński, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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7. Wolne wnioski 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych przekazała następujące informacje: 

• Przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych na początek kadencji w 
terminie 30 dni   od dnia złożenia ślubowania.  

• Poprosiła o przesłanie krótkich informacji na swój temat ze zdjęciem oraz proponowanymi 
terminami dyżurów. 

 

8. Zamknięcie obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła 3 sesję o godz. 10.17. 
 
 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 


